
Østbirk Idrætsforening Østbirk den 28. august 2007  

Mødereferat 

Ordinært bestyrelsesmøde 

tirsdag den 21. august 2007  

Deltagere: 

Bent Kristensen, Janne Ildor Jensen, Torben Bjerregaard, Kirsten Nørgaard og Charlotte Winterberg (referent).  

1. Opfølgning/siden sidst  

Fodboldafdelingen har spurgt til udbygning (eller snarere nybygning) af et materialehus. Martin Bentsen 

indhenter tilbud og kontakter kommunen vedrørende byggetilladelse.  

Flemming Thulstrup er stoppet som redaktør for 8752. Den øvrige redaktion har delt opgaverne mellem sig.  

Hallen og klubhuset er nu blevet røgfrie.  

2. Hjemmesiden – drøftelse af fremtiden. Webmaster, Niels Trøst, deltog i drøftelsen.  

Niels oplyste, at han ønsker at stoppe som webmaster. Bent takkede på idrætsforeningens vegne for indsatsen 

gennem 4 år.  

Det blev fastslået, at  

• Østbirk Idrætsforening fortsat skal have en hjemmeside 

• hjemmesiden skal være ajourført, funktionel, letanvendelig og informativ 

• afdelingerne skal have mulighed for at ajourføre egne sider – dog skal en vis grad af ensformighed sikres 

• siden skal have en fast webredaktør 

• der bør være smidigere arbejdsgange mellem hjemmesiden og 8752  

Bent tager kontakt til et par personer, som menes at være interesserede i at hjælpe videre med hjemmesiden. 

Niels Trøst vil være behjælpelig med overdragelse i et vist omfang – om end han mener, at det vil være 

nemmest for en ny webmaster at opbygge en ny hjemmeside. Niels sikrer fortsat ajourføring af det materiale, 

der modtages. Han stopper dog senest med udgangen af oktober måned 2007.  

Kirsten sikrer aflønning af Niels Trøst.  

3. Hjemmesiden – mulighed for, at alle udvalg kan opdatere. Webmaster, Niels Trøst, deltog.  

Der kan være tekniske vanskeligheder forbundet med at lade udvalgene opdatere egne sider. Det vil kræve flere 

webhoteller, forståelse for html og et ftp-program (f.eks. FrontPage). De personer, i afdelingerne, som skal 

varetage opgaven, bør være i afdelingen i flere år (eller have et forhåndskendskab til redigering af 

hjemmesider), for at det kan betale sig med oplæring. 

4. Økonomi – herunder restancer  

Kirsten udleverede debitorforfaldsliste. Proceduren med rykker hver måned og ekskludering ved fortsat 

manglende betaling efter 3. rykker kører igen i den nye sæson. Der er p.t. 5 ekskluderede medlemmer, som 

endnu ikke har betalt for tidligere sæsoner. Debitorforfaldslisten og oversigten over ekskluderede medlemmer 

sendes til afdelingerne.  

Hernæst udleverede Kirsten regnskab til dato for afdelingerne. Generelt så regnskaberne godt ud, dog kan det 

konstateres, at håndboldafdelingen har et efterslæb på sponsorindtægter. Bestyrelsen forventer, at der gøres 

noget ved det. Ligeledes kan det konstateres, at der skal gøres noget ved annonceindtægterne for 8752. Bent 

og/eller Kirsten kontakter Lone (8752-redaktionen) for at høre, om 8752 selv opkræver annonceindtægterne.  

5. Præmiespil 

Som aftalt på fællesmøde den 11. december 2006 udbydes opgaven med salg af lodder til præmiespillet til en 



afdeling, der får del i overskuddet. Charlotte udsender mail til afdelingerne, der kan byde ind på opgaven. Det 

sikres på lang sigt, at opgaven går på skift mellem afdelingerne – naturligvis kun til afdelinger, der er 

interesserede i opgaven. Der foreligger en liste over, hvem der har købt lodder sidste år.  

6. Eventuelt 

Torben oplyste, at han – efter invitation – tager til SFO’en for at fortælle om ØIF og hvilke aktiviteter, vi kan 

tilbyde. I denne forbindelse blev et tidligere forslag om en velkomstfolder fra ØIF bragt på bane. På det 

kommende fællesmøde (den 18. september) opfordres udvalgene til at komme med forslag til indhold – og i 

særdeleshed, hvis der er oplysninger, som bare ikke kan undværes.  

Næste møde er fællesmøde med udvalgene tirsdag den 18. september kl. 19.00. Følgende punkter skal bl.a. 

drøftes.  

Ny hjemmeside 

- forslag til webmaster? 

- præmisser for webmasterens jobudførelse (primært tidsfrister) 

- krav til siden 

- afdelingernes adgang til opdatering på hjemmesiden 

Personalefest – dato og festudvalg 

Julearrangement i hallen 

Velkomstfolder – udvalgene overvejer, hvilke oplysninger den bør indeholde 

Præmiespil 

- hvem vil sælge lodderne? 

- ny tovholder fra næste år 

 


